
 zاصفهان

من تصمیم گیرنده 
نیستم اما خانم ها 

نیمی از جامعه 
فعال ما هستند. 
در راهپیمایی ها 
شرکت می کنند، 

در مراسم های 
فرهنگی، اجتماعی و 

دینی حضور دارند، چرا 
نباید در ورزشگاه ها 
حضور پیدا کنند. جو 

ورزشگاه که خارج 
از جو آن مراسم ها 
نیست. وقت اذان 

در ورزشگاه، ۶۰، ۷۰ 
درصد می روند نماز 

می خوانند. ورزشگاه 
مغایر با دین نیست

   یکشنبه  23 مرداد  1401  سال بیست و ششم  شماره 7102

در آینه لیگ
فوتبال  ایران 1۰

ســهیل فــداکار مهاجــم هــدف ملــوان، اولیــن کارت زرد لیــگ ۲۲ را به نــام 
خــود ثبــت کرد. 

او کــه قصــد داشــت در همــان ابتــدای بــازی بــرای ملــوان پنالتی بگیــرد با 
کارت زرد داور در دقیقه 3 مواجه شــد تا ســریع ترین کارت زرد تاریخ لیگ 
به نــام او ثبــت شــود. چنیــن کارت زرد زودهنگامــی در تاریــخ لیــگ برتــر را 

کمتــر بــه خاطــر می آوریم.

محمــد کهنــدل مدیرعامل مس کرمان اســتعفا داده و بررســی ها حاکی از آن 
اســت کــه این اســتعفا به دلیل مســائل مالــی و عدم پشــتیبانی شــرکت ملی 
مــس بابــت عــدم تأمیــن بودجه مــورد نیاز مــس کرمان اســت. ایــن در حالی 
اســت کــه آنها مقدمات جــذب دو بازیکن خارجــی را انجام داده انــد؛ اما عدم 
تأمیــن بودجــه باعث شــد آنهــا نتواننــد در بــازی اول بازیکنان خارجــی خود را 

به همراه داشــته باشــند.

محمد کهندلسهیل فداکار

اولین استعفای لیگ 22سریع ترین کارت زرد تاریخ لیگ برتر

ســعید غلامعلــی بیگــی بازیکــن نســاجی انتظــار دارد کــه در قائمشــهر از 
حریفان شــان پذیرایی کنند. او می گوید: »این مســأله ســال گذشــته هم به ما 
ضربه زد. امیدوارم مســئولان هرچه ســریع تر فکری کنند و ورزشــگاه شــهید 
وطنــی آمــاده شــود. همــه تیم هــا در زمیــن خودشــان میزبانی می کننــد اما ما 
بــرای میزبانی مــان نیــز مجبوریــم بــه شــهرهای دیگــر برویــم. بــازی کــردن در 

قائمشــهر بــرای مــا یــک الزام اســت.«

سعید غلامعلی بیگی:

باید در قائمشهر بازی کنیم

علی نژاد: 
شکست دادن 

استقلال کار 
خیلی بزرگی 

نبود

محمد علی نژاد وینگر ســـپاهان درباره 
بـــل اســـتقلال  پیـــروزی تیمـــش مقا
می گویـــد: »بـــازی خیلـــی خوبـــی بود 
و توانســـتیم بـــه نتیجـــه ای کـــه 
دنبالـــش بودیـــم برســـیم. نیمه 
اول در حـــد انتظـــار نبودیم ولی 
بـــا توجه بـــه صحبت های بین 
دو نیمـــه آقـــای مورایـــس و 
توصیه های فنی که داشـــتند 
در نیمه دوم توانستیم نبض 
بـــازی را در دســـت بگیریـــم 
و بـــه گل برســـیم و ســـه 
امتیـــاز ایـــن بـــازی را 

مـــال خودمـــان کنیـــم. قبـــول نـــدارم که 
شکســـت دادن اســـتقلال کار خیلـــی 
بزرگـــی اســـت. درســـت اســـت کـــه آنهـــا 
تیـــم خوبـــی هســـتند ولـــی ســـپاهان 
هـــم تیـــم بزرگی اســـت و ایـــن اصطلاح 
را قبـــول نـــدارم کـــه کار خیلـــی بزرگـــی 
کردیـــم.« او بـــا اشـــاره بـــه صحبت های 
ســـرمربی تیـــم در رختکـــن این طـــور 
می گویـــد: »بخشـــی از ایـــن صحبت هـــا 
فنـــی بـــود و اشـــاره بـــه نقـــاط ضعـــف 
تیـــم حریـــف داشـــت و خیلـــی دقیـــق 
نمی توانـــم توضیـــح دهم چـــون مربوط 
بـــه مســـائل تاکتیکـــی تیـــم اســـت و 

بخشـــی دیگـــر هـــم مســـائل روحـــی و 
روانـــی بـــود و ایشـــان ســـعی داشـــتند 
روحیـــه بازیکنان را بـــرای نیمه دوم بالا 
ببرنـــد که موفـــق هم بودنـــد.« علی نژاد 
دربـــاره شـــانس قهرمانـــی ســـپاهان 
می گویـــد: »هنـــوز خیلـــی زود اســـت 
در مـــورد قهرمانـــی بخواهیـــم صحبـــت 
کنیـــم و تـــازه هفتـــه اول لیـــگ اســـت. 
مـــا تمرکزمـــان را هفتـــه بـــه هفتـــه روی 
همـــان بـــازی می گذاریـــم و بـــه انتهـــای 
فصـــل فکـــر نمی کنیـــم. الان اســـتقلال 
را شکســـت دادیـــم و همـــه فکرمـــان 
بـــازی بعـــدی بـــا نســـاجی اســـت کـــه از 

ایـــن دیـــدار هم دســـت پر خارج شـــویم 
و وقتـــی هفتـــه بـــه هفتـــه جلـــو برویـــم و 
نتایـــج خوبی کســـب کنیـــم طبیعتاً آخر 
فصـــل بـــه  عنـــوان خوبـــی هـــم خواهیم 
رســـید. لحظه شـــماری می کنیـــم بـــرای 
اولیـــن بازی خانگی در حضور هواداران 
ســـپاهان و از آنهـــا می خواهـــم مثـــل 
همیشـــه پشـــت تیمشـــان باشـــند و 
بـــرای تشـــویق ما بـــه ورزشـــگاه بیایند و 
در حضـــور آنها بازی جذابیت بیشـــتری 
دارد و انگیـــزه بیشـــتری می گیریـــم. 
امیدوارم در هفته دوم مقابل نســـاجی 

هـــم پیـــروز شـــویم.«

 zنقل و انتقالات

قربانی: پنجره نفت 
مسجدسلیمان 

غیرقانونی باز است

ســیروان قربانــی مدافــع ســابق 
نفــت مسجدســلیمان بابت عدم 
دریافــت مطالبــات خــود از ایــن 
باشــگاه به کمیته تعیین وضعیت 
شــکایت کــرد کــه پــس از ارجــاع 
پرونــده به کمیته انضباطی، حکم 
صادره مبنی بر پرداخت مطالبات 
ایــن بازیکــن ظــرف یک مــاه بود و 
در صــورت عــدم پرداخــت، بایــد 
پنجــره نقــل و انتقالاتــی نفتی هــا 
بســته می شــد. بــا ایــن حــال بــه 
نظر می رســد کارت بازی بازیکنان 
نفــت صــادر شــده و ایــن باشــگاه 
مشــکلی بــرای ثبــت بازیکنــان 
نداشــته اســت. امــا او ادعــای 
دیگــری دارد: »شــکایت مــن 
به دلیــل عــدم پرداخــت مطالباتم 
بــه یــک ســال و چنــد مــاه قبــل 
برمی گــردد و بــه همیــن دلیــل 
ن  نفــت مسجدســلیما پنجــره 
بســته شــده بــود. حتــی کمیتــه 
انضباطــی نامــه ای بــه تیــم نفــت 
زده بود که به دلیل عدم پاســخ ۲۰ 
میلیــون تومان هم جریمه شــد.« 
او مدعــی اســت کــه رأی صــادره 
را هــم دیــده اســت: »مــن رأی را 
دیده ام؛ باشــگاه نفت تا ۱۶ مرداد 
مــاه زمــان داشــته که طلــب من را 
بدهــد امــا خبــری نیســت. طلــب 
مــن زیر ۲۰۰ میلیون تومان اســت 
و مبلــغ چندان بالایی هم نیســت 
کــه بــرای گرفتــن حــق و حقوقــم 
یــک ســال منتظر باشــم. حــالا که 
کمیته انضباطی رأی داده چرا حق 
قانونــی مــن را نمی دهنــد؟ چطــور 
می شــود کــه بــا حکــم انضباطــی 

پنجــره تیــم نفــت بــاز اســت؟«

مربی مس کرمان:

دروازه بان ما 
به خاطر قطعی برق 

دید کافی نداشت
محمــود محمودی نیــا مربی مس 
کرمان با اشــاره به مشــکلات فنی 
ورزشــگاه مسجدســلیمان درباره 
باخــت تیمــش مقابــل نفتی هــای 
ایــن شــهر می گویــد: »زمانــی کــه 
بــازی با نتیجه ۲-۲ دنبال می شــد، 
بخشــی از برق ورزشــگاه قطع شد 
که در دید بازیکنان تأثیرگذار بود؛ 
بویــژه بــرای دروازه بــان ما. بــا ناظر 
و داور صحبــت کردیــم و گفتیــم 
چگونه بازی را با این شرایط ادامه 
می دهیــد. بازیکن نفــت در ادامه 
شوت از راه دوری زد که دروازه بان 
مــا دید کافی نداشــت و تــوپ وارد 
دروازه  مــا شــد. در جلســه ای که با 
ســهیل مهــدی داشــتیم، گفتیــم 
کــه در تأییــد ورزشــگاه ها جدی تر 
باشند. مدیران سازمان لیگ گفته 
بودند ورزشگاه ها را بیشتر ارزیابی 
می کننــد و تعــدادی از باشــگاه ها 
برای شرایط مسجدسلیمان نامه 
نوشــتند. مشــکلات ایــن شــهر 
قــرار بــود برطرف شــود، امــا فکری 
دربــاره ایــن موضوع نشــد و از این 
بابــت ضرر کردیم. حتی نشســت 
خبــری هــم به دلیــل قطعــی بــرق 
برگــزار نشــد.« محمودی نیــا از 
فاصلــه فــرودگاه شــهر اهــواز تــا 
 MIS اســتادیوم خانگــی نفــت
انتقــاد کــرد: »فاصلــه فــرودگاه تــا 
ورزشــگاه در آیین نامــه مشــخص 
اســت. ایــن پیــروزی را بــه نفــت 
مسجدسلیمان تبریک می گویم و 
بهانه نمی آوریم، اما برای ورزشگاه 
شــهید باهنــر کرمــان ســختگیری 
زیــادی می کننــد و ایــن اتفــاق باید 
بــرای همــه باشــگاه ها رخ دهــد. 
تیــم بایــد به دنبــال برطــرف کردن 
اشــکالات فنــی خــود باشــد، امــا 
اعضــای تیــم بــرای رســیدن بــه 
ورزشــگاه )مسجدســلیمان( دو 

ســاعت در اتوبــوس بودنــد.«

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

نفــت مسجدســلیمان کــه فصــل گذشــته در هفته هــای پایانــی موفــق شــد در لیــگ برتــر بمانــد، فصل بیســت و دوم را با یک پیروزی پــرگل مقابل مس کرمان شــروع کرد. بردی که اگرچه خوشــحالی زیادی بــرای این تیم 
به دنبــال داشــت امــا باعــث یکســری نگرانــی هــم بــرای رضا مهاجری ســرمربی زردپوشــان هم شــد. نگرانی بابت راحت گل خــوردن. اگرچه مهاجری از الان به دنبال حل این مشــکل اســت اما روحیــه جنگندگی تیمش را 
تحســین می کنــد و معتقــد اســت ناامیــد نشــدن بازیکنانــش ارزش زیــادی داشــت. ســرمربی نفت مسجدســلیمان که به خاطر غیبت هــواداران ناراحت اســت، اعتقاد دارد حضور زنان در ورزشــگاه مغایر بــا دین، دولت 

و نظــام نیســت و امیــد دارد ایــن مشــکل حل شــود تا بازی ها با تماشــاگر ادامــه پیدا کند.

حضور زنان در ورزشگاه،نه مغایر با دین است،نه نظام و دولت

مهاجری: نبود تماشاگر نقطه تاریک بازی بود
خودمان را گول نمی زنیم و دنبال عنوان نیستیم

بازی با مس کرمان پرگل بود 
اما در نهایت توانستند ببرید و 

اولین هفته را با پیروزی پشت سر 
بگذارید.

بازی هــای اول همیشــه مهــم و ســخت 
اســت. مــا چــون بــازی تدارکاتــی کمــی 
انجــام دادیــم و تغییرات زیادی داشــتیم 
کار ســخت تر هــم شــد امــا نفــرات جدید 
تــلاش کردند پتانســیل و ظرفیت خود را 
نشان دهند که خدا را شکر ثابت کردند 
توانایی هایــی زیــادی دارنــد. در کل بــازی 
بــا مــس کرمــان ســخت بــود چــون تیــم 
ناشــناخته ای اســت و تــازه بــه لیــگ برتــر 
آمده. بچه ها به جز لحظاتی که غافلگیر 
شدند و خوشحالی را از ما گرفتند، خوب 
کار کردنــد. گل هایــی کــه خوردیم نشــان 
داد بــه کار بیشــتر و تمرکــز بالاتــر نیــاز 
داریــم و نبایــد اجازه دهیــم این اتفاقات، 

شــادی را از مــا دریــغ کنــد.
اتفاقاً می خواستم در مورد همین 

مسأله بپرسم که چرا نفت 
مسجدسلیمان اینقدر راحت، 

گل خورد؟
واقعاً در این بازی خیلی راحت موقعیت 
دادیــم کــه خــوب نبــود. البتــه هــر بــار گل 
خوردیــم، خیلــی زود توانســتیم بــه بــازی 
برگردیم که این نشان از بالا بودن روحیه 
جنگندگــی دارد امــا به هــر حال گل هایی 
کــه خوردیم نقطــه تاریک بازی مــان بود.

گل سوم تیم تان استثنایی و زیبا 
بود که باعث شد 3 امتیاز هم برای 

تیم تان ذخیره شود...
از نظــر مــن هــر ۳ گل مــان اســتثنایی و 
زیبــا بــود امــا گل ســوم قــدرت تکنیکــی 
امیرحسین بود که توانست از ظرفیتش 
اســتفاده کنــد و یــک گل ۳ امتیازی بزند.

با توجه به اینکه فصل گذشته در 
مس کرمان حضور داشتید، این 

مسأله توانست به شناخت شما از 
این تیم کمک کند؟

نــه، مــس کرمان تغییرات زیادی داشــت 
و بــه جــز علــی تهامــی، ســامان تورانیــان 
و بنی اســد، بــا بقیــه بازیکنــان ســابقه 
همــکاری نداشــتم و ناشــناخته بودنــد. 
در اولیــن بــازی هــم بــا توجــه بــه تفکــرات 
فنــی جدیــد، مس کرمــان برایمــان کاملاً 

ناشناخته بود که خدا کمک کرد با تلاش 
بچه هــا توانســتیم ببریــم. امیــدوارم ایــن 
برد باعث شــود شــرایط به صورتی پیش 
بر ود که انســجام بیشتری داشته باشیم 

و مســئولان بــه کمــک تیــم بیاینــد.
یکی از اتفاقات منفی درباره بازی با 
مس کرمان هم نبود تماشاگر بود 

که به ضرر نفت مسجدسلیمان 
شد.

بلــه، واقعــاً نقطه تاریک بــازی این هفته، 
نبــود تماشــاگران بــود. ۲۴ ســاعت قبــل 
بازی گفتند به دلیل نداشــتن زیرساخت 
و مشــکل ســامانه، نمی تواننــد تماشــاگر 
راه بدهند که این ادبیات خوبی نیست. 
چــرا نبایــد مشــکلات را شــفاف بگوییــم؟ 
می توانســتیم مشــکل را مطــرح کنیــم تا 
به دنبــال حــل آن باشــیم. زیبایــی فوتبال 
بــه خاطــر هواداران و تماشــاگران اســت. 
برگــزاری مســابقات بــه خاطــر آنهاســت و 
اینکــه هیجــان بــه جامعــه می دهــی. اگــر 
قــرار اســت بــه هــر دلیلــی ایــن هیجــان 
تزریــق نشــود، بهتر اســت بازی هــا برگزار 
نشــود چــون مثــل تمریــن اســت. زیبایی 
فوتبال به خاطر حضور تماشاگران است 
کــه نبود آنها باعث شــد بــه ضرر تیم های 
میزبــان شــود. تیم هایی مثل اســتقلال، 

نفــت مسجدســلیمان، نســاجی، اراک و 
دیگــر میزبان هــا ضــرر کردنــد. امیــدوارم 
عدالــت برقــرار شــود و حق ایــن تیم ها در 
بازی برگشت داده شود و آن بازی ها هم 

بدون تماشــاگر باشــد.
در واقع مسأله اصلی در مورد 
حضور نداشتن تماشاگران، به 

خاطر زنان بود چرا که فیفا اعلام 
کرد تماشاگران زن هم باید بتوانند 

به ورزشگاه بروند و همین مسأله 
باعث شد هفته اول را بدون 

تماشاگر اعلام کنند. اما این مسأله 
تا چه زمانی قرار است ادامه پیدا 

کند؟
مــن هــم می خواهــم همیــن را بگویــم. 
آن روز گفتنــد زیرســاخت آماده نیســت. 
فــردا بحــث حضور بانــوان بیان شــد. چرا 
از روز اول همیــن مســأله را نگفتنــد؟ چرا 
مخفــی می کنیــد؟ وقتــی همــه می داننــد 

چــرا مســئولان اصلــی، نمی گوینــد؟
شما چه نظری در مورد حضور زنان 

در ورزشگاه ها دارید؟
مــن تصمیم گیرنــده نیســتم امــا خانم ها 
نیمــی از جامعــه فعــال مــا هســتند. در 
راهپیمایی هــا شــرکت می کننــد، در 
مراســم های فرهنگی، اجتماعــی و دینی 

حضــور دارنــد، چــرا نبایــد در ورزشــگاه ها 
حضور پیدا کنند. جو ورزشــگاه که خارج 
از جــو آن مراســم ها نیســت. وقــت اذان 
در ورزشــگاه، ۶۰، ۷۰ درصــد می رونــد 
نمــاز می خواننــد. ورزشــگاه مغایــر بــا 

دیــن نیســت.
اینکــه می گوینــد مغایــر بــا دیــن اســت و 
ســاز ناکــوک  بــا دولــت و نظــام، اشــتباه 

اســت.
هفته آینده بازی مهمی با هوادار 

دارید. تقابل با ساکت الهامی 
چطور خواهد بود؟

همــه بازی هــا واقعــاً ســخت اســت کــه 
بــازی بــا تیــم ســاکت الهامــی هم ســخت 

خواهــد بــود.
نفت مسجدسلیمان فصل گذشته 

در هفته های پایانی موفق شد 
در لیگ برتر بماند. این فصل چه 

هدفی را دنبال می کنید؟ ماندن در 
لیگ برتر کافی است؟

مــا که نمی توانیــم خودمان را گول بزنیم. 
نفت مسجدسلیمان نه شرایط قهرمانی 
دارد، نــه کســب ســهمیه. مــا تمــام 
تلاش مــان ایــن اســت کــه فوتبــال خوبی 
ارائــه دهیــم و جایــگاه بــدون استرســی 

داشــته باشــیم.

 zگزارش


